

Supplier information

The Cosy Owl
20-28 Albert Road
Braintree
Essex CM7 3JQ

Company registration number: 07738645



15% CANDY FLOSS #TCDL-CFRA-BOWL-NCAF

Contains : [EN]d-Limonene - [DE]d-Limonene -



ENGLISH - Warning

H317 - May cause an allergic skin reaction, H412 - Harmful to aquatic life with long lasting effects. P261 - Avoid breathing dust/fume/gas/mist/vapours/spray, P272 - Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace, P273 - Avoid release to the environment, P280 - Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection, P302+P352 - IF ON SKIN: Wash with plenty of water, P321 - Specific treatment (see supplemental first aid instruction on this label)

DEUTSCH - Achtung

H317 - Kann allergische Hautreaktionen verursachen, H412 - Schädlich für Wasserorganismen, mit langfristiger Wirkung. P261 - Einatmen von Staub/Rauch/Gas/Nebel/Dampf/Aerosol vermeiden, P272 - Kontaminierte Arbeitskleidung nicht außerhalb des Arbeitsplatzes tragen, P273 - Freisetzung in die Umwelt vermeiden, P280 - Schutzhandschuhe/Schutzkleidung/Augenschutz/Gesichtsschutz tragen, P302+P352 - BEI BERÜHRUNG MIT DER HAUT: Mit viel Wasser waschen, P321 - Sonderbehandlung (siehe ergänzende Erste-Hilfe-Anweisungen auf diesem Etikett)